
  آرمان ملی: مهدی تاج رئیس فدراسیون 
فوتبال پیشنهاد عجیبی را در برنامه تلویزیونی 
مطرح کرد و آن انتقال سرخابی ها به باشگاه های 

خودروساز بود! 
 پیشنهاد تاج 

گفت وگویی  در  جمعه  روز  تاج  مهدی 
تلویزیونی در خصوص تیم های سرخابی پایتخت 
و مشکلات آنان گفت: نام باشگاه سپاهان قبلا 
سیمان سپاهان بود و فولاد مبارکه هم خودش 
یک باشگاه داشت و هزینه زیادی برای آن 
می کرد. اسلامیان در آن زمان مدیرعامل 
کارخانه فولاد مبارکه بود و من هم معاون و 
عضو هیات مدیره کارخانه بودم. به این نتیجه 
رسیدیم که باشگاه سپاهان را زیرمجموعه فولاد 
مبارکه بیاوریم و آن باشگاه را منحل کردیم و 
سپاهان تا الان هم تیم قوی با ثبات است. الان 
به حمیدرضا قربان زاده پیشنهاد دادم تا باشگاه 
پرسپولیس و استقلال را به سمت پیکان و 
سایپا ببریم. اگر بتواینم مکانیزم آن را در دولت 
فراهم کنیم، خوب است. وی ادامه داد: این 
خصوصی سازی موانعی دارد و قربان زاده گفت که 
روی آن فکر نکرده است. تصور کنید پرسپولیس 
به زیرمجموعه ایران خودرو برود. اولا بودجه 
مطمئنی دارد و درآمد پایداری هست و الان 
این درآمد وجود ندارد. استقلال هم زیرمجموعه 
سایپا برود. این تیم میلیون ها دلواپس و استقلال 

با مشکلات فراوان هنوز در کانون توجه هواداران 
است. رئیس فدراسیون فوتبال اضافه کرد: این 
خبر خوشحال کننده ای است که همه بدهی های 
باشگاه ها را می دانیم. یک زمانی نمی دانستیم 
الان حدقل می دانیم بودجه چقدر است. اگر 
این اتفاق برای سرخابی ها بیفتد، بسیار رویداد 

خوبی است. 
 صحبت مدیر صنعتی ورزشی 

خصوص  در  آشتیانی  واعظ  امیررضا 
این پیشنهاد اخیر تاج به خبرآنلاین گفت: 
صحبت های ایشان کاملا خام و نپخته بود 
این حرف از روی بی تجربگی زده شد. نشان 
اقتصادی.  نه  و  هستند  ورزشی  نه  دادند 
سایپا و پیکان امتیاز دارند و تیمی که امتیاز 
دارد را نمی توان منحل کرد. در آن صورت 
اقتصادی  نظر  از  امتیازشان چه می شود؟ 
پیکان در لیگ برتر است و قیمتی دارد. مگر 
اینکه مجوز باشگاهی اش را منحل کنند که 
بحثش جداست. بعد اینکه فراموش نکنید 
خود کارخانه های سایپا و ایران خودرو در تامین 
هزینه دو باشگاه چالش دارد. چگونه است دو 
باشگاهی که 500 میلیارد هزینه دارند را به این 
دو کارخانه بسپارند؟ این قیاسی که ایشان با 
سپاهان کرد که دو تیم بودند و یکی منحل شد 
مع الفارق است. اصلا منطق ندارد دو باشگاهی 
که طرفداران میلیونی دارند را با یک باشگاهی 

که طرفدار زیادی ندارد مقایسه می کنید؟ این 
چه استدلالی است؟ نشان دهنده این است که 
رئیس فدراسیون فوتبال چه نگاهی دارد. مردم 
با این صحبت ها فهمیدند او چقدر به مسائل 
آشنایی، فرهنگی و اقتصادی آشنایی دارد. یعنی 
نماد کمالات ایشان در این حوزه مشخص شد. 

 نظر پیکان و پرسپولیسی سابق 
حمیدرضا گرشاسبی در گفت وگو با فارس، 
رئیس  تاج،  مهدی  صحبت های  درمورد 
فدراسیون فوتبال نسبت به واگذاری استقلال 
و پرسپولیس به 2 شرکت سایپا و ایرانخودرو 
و انحلال 2 باشگاه خودروساز پایتخت، اظهار 
می گویند  است.  نشدنی  کار  این  داشت: 
می خواهیم استقلال و پرسپولیس را از مالکیت 
دولت خارج کنیم اما اگر قرار است آنها را به 
ایرانخودرو و سایپا تحویل بدهند، تفاوتی در 
اصل قضیه ایجاد نخواهد شد. وی درمورد 
اینکه شاید به دلیل صنعتی بودن این شرکت ها 
چنین بحثی مطرح شده است، گفت: این بحث 
در گذشته هم مطرح شد اما به سرعت رد شد. 
مثلا این دیدگاه وجود داشت خیلی از کارکنان 
این 2 شرکت، طرفدار پرسپولیس و استقلال 
هستند. به همین دلیل ممکن است اختلافاتی 
به وجود بیاید. حتی این طرح تا مجلس هم رفت 
اما بازهم رد شد. مدیرعامل اسبق باشگاه پیکان 
تصریح کرد: باید دید رئیس فدراسیون فوتبال 
از مطرح کردن مجدد این حرف چه منظوری 
داشته اما استقلال و پرسپولیس که امروز به 
بورس رفته اند، نمی توان از بورس خارج کرد زیرا 
مردم سهام خریده اند و دیگر امکان چنین کاری 
وجود ندارد. باید همان بحث خصوصی سازی 
استقلال و پرسپولیس را مدیریت کرده و جلو 
بروند. ضمن اینکه سایپا و پیکان، 2 باشگاه 
سازنده هستند که در رشته های مختلف و 
در بخش آکادمی و پایه ها، فعالیت مستمر و 
کارآمدی دارند. جای اینکه چنین باشگاه هایی 
را منحل کنیم، باید فکر اضافه کردن به تعداد 
آن ها باشیم. گرشاسبی درخصوص آیا برای 
رسیدن سرخابی ها به درآمد پایدار، راهکاری 
بهتر از واگذاری آنها به ایرانخودرو و سایپا وجود 
ندارد، گفت: باید این قضیه را تعریف کنیم زیرا 
استقلال و پرسپولیس با وجود رقم خوردن این 

اتفاق، بار دیگر دولتی می شوند. همین فرآیند 
خصوصی سازی را به شکل بهتری پیش ببرند 
و از این نترسند که 2 باشگاه به دست بخش 
خصوصی بیفتند. باید ترس را کنار بگذارند زیرا 
اگر سرخابی ها در فرآیندی مناسب خصوصی 
شوند، خودشان منابع خوبی دارند و می توانند 
درآمدهای خوبی داشته باشند، استادیوم 
خصوصی بسازند و کارهای خیلی بزرگی انجام 
بدهند، اما دولتی بودن دست و پای استقلال و 
پرسپولیس را گرفته است. وی درمورد شرایط 
خصوصی سازی فعلی سرخابی ها گفت: اکنون 
فقط 10 درصد سهام باشگاه ها واگذار شده و 
اتفاق خیلی خاصی در بحث مالکیت نیفتاده اما 
اگر دست کم بیش از 50 درصد سهام باشگاه ها 
واگذار شود، بیشتر دل می سوزانند و به فکر 
2 باشگاه می افتند. پیش از واگذاری این 10 
درصد نیز الگویی نبود و مشخص نبود کجا این 
کار را کردند که اکنون نمونه دومش باشد. به 
همین دلیل اکنون باید واگذاری سهام را به 
بالای 50 درصد برسانند تا از مالکیت غالب 

دولت دربیایند. 
 صحبت های سایپایی سابق 

فربد بقایی سرپرست سابق سایپا در گفت وگو 
با فارس، در واکنش به صحبت های رئیس 
فدراسیون فوتبال نسبت به واگذاری استقلال 
و پرسپولیس به 2 شرکت سایپا و ایرانخودرو، 
اظهار داشت: بی خبری تاج از نقش باشگاه های 
خودروساز سایپا و پیکان در فوتبال ایران و 
ورزش کشور نشان از چه دارد؟ آیا به فوتبال و 
ورزش کشور علاقه مند هستید یا خیر؟ همیشه 
این جمله بزرگ ترها را به یاد دارم که تاکید 
دارند آدم علاقه مند در پی علاقه هایش می رود 
و مطالعه و پیگیری نشانه های بارز از علاقه 
مندی اوست. صحبت های کسی که رئیس 
فدراسیون فوتبال کشور است، در برنامه ورزشی 
صداوسیما نشان داد که باید به علاقه مندی اش 
در جهت توسعه و پیشرفت فوتبال و ورزش 
کشور تامل بیشتری کرد و از رسانه ملی هم 
این انتظار می رفت که در برابر صحبت های 
عجیب در خصوص انتقال مالکیت پرسپولیس 
و استقلال به خودرو سازها و حذف باشگاه 
هایشان، اطلاعات واقعی و مستند را به صورت 
تذکر به او، در اختیارش قرار می داد تا از سخنان 
بدون مبنا و پژوهش تاج که موجب دامن زدن 
به التهاب دیگر تیم ها علیه تیم های تهرانی در 
لیگ برتر و خدشه به امنیت روانی ورزشکاران 
دیگر ورزش های فعال در این باشگاه ها می شود، 

جلوگیری شود. 

  حسین خبیری عضو هیات مدیره باشگاه پرسپولیس در 
واکنش به هیاهوی چند روز اخیر و بیانیه استقلال علیه او، 
می گوید تیمی که رقیب این تیم برای کسب عنوان قهرمانی 
بود، قهرمانی سرخ ها را تبریک گفته است اما استقلال دوم هم 

نشده است. 
 حاشیه ها 

پس از قهرمانی پرسپولیس در لیگ برتر، ریکاردو ساپینتو، 
سرمربی استقلال در نشست خبری خود گفت که با احترام به 
پرسپولیس به این تیم تبریک نمی گوید چرا که پرسپولیس 
را شایسته قهرمانی نمی داند. خبیری، عضو هیات مدیره 
پرسپولیس به سرعت به این مساله واکنش نشان داد و 
ساپینتو را بی ادب، بی فرهنگ و بی شخصیت خطاب کرد تا 
باشگاه استقلال هم با انتشار بیانیه ای پاسخ عضو هیات مدیره 
پرسپولیس را بدهد. حسین خبیری در گفت وگو با ایسنا، درباره 
قهرمانی پرسپولیس در لیگ بیست ودوم اظهار کرد: پرسپولیس 
مزد زحمات و تلاش خود را گرفت. به رغم فراز و نشیبی که 
داشتیم، تیم ما ناامید نشدند و لیگ را امیدوارانه پیگیری کردند. 
در این میان حمایت هواداران هم به کسب قهرمانی کمک کرد 
و در کنار اعضای هیات مدیره، مدیریت باشگاه هم تلاش کردند 

تا تیم به قهرمانی برسد. 

 استقلالی ها 
وی درباره واکنش ریکاردو ساپینتو و حجت کریمی نسبت 
به قهرمانی پرسپولیس که این تیم را شایسته عنوان قهرمانی 
نمی دانند گفت: فرق آدم حرفه ای و غیرحرفه ای اینجا مشخص 
می شود. در فوتبال حرفه ای دنیا باشگاه ها رقابت فشرده و 
سنگینی با هم دارند اما وقتی تیمی قهرمان می شود، سایر 
تیم ها تبریک می گویند. در لیگ ایران هم وقتی ما قهرمان 
شدیم خیلی از تیم ها که رقیب ما بودند به ما تبریک گفتند. 
سرمربی سپاهان و تراکتور و همین طور خیلی از بازیکنان 
تیم های رقیب تبریک گفتند. بالاخره پرسپولیس در تورنمنتی 
فشرده در رقابت با تیم های دیگر قهرمان شد و شایسته این 
قهرمانی بود. وقتی تیم های دیگر تبریک می گویند، نشان 
می دهد شخصیت بزرگی دارند و حرفه ای رفتار می کنند. ما 
فصل قبل قهرمان نشیدم و می توانستیم خیلی از مسائل را 
مطرح کنیم اما دیدم چنین حرف هایی حرفه ای نیست. در هر 
صورت مهم این است که هواداران پرسپولیس خوشحال شدند 
و با غرور قهرمانی را جشن گرفتند. از آنهایی که به قهرمانی ما 
احترام گذاشتند تشکر می کنم و آنهایی هم که ناراحت شدند 
برایشان دعا می کنیم تلاش کنند به آنچه شایسته آن هستند 

برسند. 

 احترام متقابل 
خبیری در بخش دیگری از صحبت های خود گفت: بخش 
زیادی از فوتبال دوستان هواداران استقلال و برخی هم هوادار 
سپاهان و تراکتور هستند و همه قابل احترام هستند و اگر 
گلایه ای وجود دارد به خاطر رفتار افراد است. تیمی که رقیب 
اصلی ما بود و در نهایت دوم شد، تبریک گفت، شما )استقلال( 
در کورس رقابت دوم هم نشدید. آقای ساپینتو رقابت با سپاهان 
برای نایب قهرمانی را هم باخت. به نظرم این رفتار قشنگ نیست. 
یک مربی باید الگو باشد و باید حرف هایی بزند که دیگران بتوانند 
الگوی مناسبی را در اذهان ثبت کنند. پرسپولیس با شایستگی 
قهرمان شد چون بازیکنانی داریم که در وجودشان شخصیت 
قهرمانی وجود دارد. ما هوادارانی داریم که به این قهرمانی ها 
عادت کرده اند و خوشحالیم که باشگاه بزرگ پرسپولیس به آنچه 
که حقش بود رسید. الان باید همه روی جام حذفی تمرکز کنیم تا 
این جام را هم با درایت بازیکنان و کادر فنی بگیریم که خوشحالی 

ما تکمیل بشود. 
 خط قرمز 

وی ادامه داد: ما دوست نداریم نسبت به اظهارات افراد طوری 
صحبت کنیم که آنها ناراحت بشوند، اما آنها هم نباید حرفی بزنند 
که باعث دل  آزردگی هواداران بشود. این خط قرمز ماست، که 
کسی با حرف هایش باعث غصه و ناراحتی هواداران ما نشود. اگر 

کسی پا روی خط قرمز ما بگذارد مجبور هستیم جواب بدهیم. 
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واکنش مدیران به انتقال سرخابی ها به خودروسازان 

پیشنهاد خام تاج! 

خبیری خطاب به استقلالی ها: شما دوم هم نشدید! 

 پیشکسوت استقلال می گوید آبی پوشان 
در این فصل بدشانس بودند و اگر مقابل 
پرسپولیس در لیگ برتر شکست نمی خوردند، 
قهرمانی را کسب می کردند. علی رضا اکبرپور، 
پیشکسوت استقلال در گفت وگو با ایسنا درباره 
مقام سومی این تیم در لیگ برتر فوتبال اظهار 
کرد: استقلال می توانست امسال در لیگ برتر 
همچون فصل گذشته مقام قهرمانی را کسب 
کند ولی بسیار بدشانس بود که نتوانست در 
مصاف با تیم های بالای جدولی امتیاز لازم 
را کسب کند. در خیلی از بازی ها استقلال 
از داوری هم  لطمه خورد که آشکارترین آن 

دیدار مقابل پرسپولیس بود. وی درباره اینکه 
عملکرد ساپینتو در لیگ امسال رضایت بخش 
بوده یا خیر ادامه داد: به هر حال اولین سال 
حضور ساپینتو در فوتبال ما بود و وی شناخت 
چندانی از لیگ ما نداشت. رفته رفته این مربی 
توانست نتایج خوبی کسب کند و اگر کمی 
شانس داشت الان قهرمان لیگ شده بود. 
بازیکن سابق استقلال درباره اینکه هواداران 
این تیم خواهان تمدید قرارداد ساپینتو 
هستند، بیان کرد: هواداران استقلال از نتایج 
تیم راضی هستند و به نظر می رسد مسئولان 
استقلال باید هرچه زودتر قرارداد این مربی را 

تمدید کنند تا برنامه این تیم در تعطیلات و 
همچنین نحوه آماده سازی برای فصل آینده 
مشخص شود. پیشکسوت استقلال همچنین 
گفت: به نظرم ساپینتو تا این لحظه خوب کار 
کرده است. خودم موافق ادامه همکاری با او 
هستم. او تیمی هجومی ساخته و باید ادامه 
داد. درست مثل استراماچونی که عالی بود اما 
نتوانست همکاری اش را ادامه دهد. هواداران 
هم راضی هستند و بهتر است بماند. استقلال 
می تواند عنوان قهرمانی جام حذفی را کسب 
کند؟ اکبرپور در پاسخ به این سوال گفت: 
استقلال پرافتخارترین تیم در مسابقات جام 

حذفی است و باید از این عنوان دفاع کند. 
نساجی هم تیمی قدیمی و با اصالت است که 
فصل گذشته در این رقابت ها عنوان قهرمانی 
را به دست آورده و مقابل استقلال از انگیزه های 
فراوانی برخوردار است. به نظرم بازی جذابی را 
شاهد خواهیم بود. وی درباره اینکه خیلی ها 
منتظر تقابل استقلال و پرسپولیس در فینال 
جام حذفی هستند، گفت: به هر حال استقلال 
در لیگ برتر مقابل پرسپولیس شکست خورد و 
همین باعث شد قهرمانی را از دست بدهد. این 
بازی می تواند بازی انتقامی باشد و هم بردش 
باعث می شود هواداران استقلال راضی باشند.

  کوتاه اکبرپور: استقلال باید از عنوان خودش دفاع کند
 تسنیم: تنها یک بازیکن در مرحله نیمه نهایی جام حذفی 
فوتبال نمی تواند تیمش را همراهی کند. به گزارش روابط 
عمومی سازمان لیگ فوتبال ایران، سعید مهری بازیکن تیم 
فوتبال استقلال تنها محروم مرحله نیمه نهایی جام حذفی 
است. دیدارهای این مرحله در روزهای چهارشنبه و پنجشنبه 
سوم و چهارم خرداد ماه برگزار خواهد شد. تیم های استقلال، 
نساجی مازندران، پرسپولیس و هوادار تهران در این مرحله 
حضور دارند. به گزارش تسنیم، دیدار استقلال - نساجی سوم 
خرداد در ورزشگاه آزادی و مسابقه هوادار - پرسپولیس چهارم 

خرداد ماه در ورزشگاه پاس قوامین انجام خواهند شد. 
ایسنا: عبدا... ویسی که در شرایط بحرانی عهده دار تیم 
قعرنشین نفت آبادان شد و شاید کمتر کسی بقا را برای این تیم 
متصور بود، دست به کار بزرگی زد و نفت در لیگ ماند. ویسی در 
جدیدترین اظهارات خود در یک گفت وگوی تلویزیونی در ابتدا 
درخصوص اینکه آیا پیشنهادی به او برای هدایت تیم ملی امید 
شده است؟ گفت: تا این لحظه درباره تیم ملی امید با من هیچ 
صحبتی نشده است. وی درباره استعفای دسته جمعی اعضای 
هیات مدیره باشگاه نفت نیز عنوان کرد: روز گذشته قرار بود با 
هیات مدیره جلسه داشته باشیم که متاسفانه همه استعفا دادند 
و این خبر ناگواری برای خود من بود. ویسی تاکید کرد: من صد 
درصد تمایل دارم که در نفت بمانم زیرا یک دوره خیلی کوتاه در 
آنجا بودم که موفق شدیم مردم خوزستان و آبادان را شاد کنیم 
و امیدوارم بتوانیم ادامه همکاری دهیم تا انشاا... اتفاقات خوبی 

در فصل آینده رقم بخورد. 

بیــن المــلل 
 سرمربی بارسلونا پس از شکست تیمش مقابل رئال 
سوسیه داد درباره جشن قهرمانی تیمش و وداع هواداران با 
سرخیو بوسکتس صحبت کرد. ژاوی هرناندس در خصوص 
جشن قهرمانی تیمش در پی شکست 2 بر یک شاگردانش 
مقابل مقابل رئال سوسیه داد در هفته سی وپنجم لالیگای 
اسپانیا، گفت: تجربه فوق العاده ای بود و این جشن قهرمانی 
خاطرات زیادی را برای من از دوران بازیگری ام زنده کرد. 
هماهنگی ما در طول این فصل فوق العاده، تماشایی بوده است. 
من از هواداران بارسلونا خواستم که اتحاد داشته باشند و فکر 
می کنم به آن رسیدیم و حالا هماهنگی فوق العاده ای بین تیم 
و هواداران وجود دارد. وی همچنین در ارزیابی عملکرد تیمش 
در این دیدار اظهار داشت: ما تلاش کردیم و بازی بدی را هم 
به نمایش نگذاشتیم اما بهترین عملکردمان را نتوانستیم ارائه 
دهیم. به هر حال ما با شایستگی زیادی به قهرمانی رسیدیم. ما 
بازیکنان بسیار جوانی داریم، ما پایه لازم را داریم و با تقویت تیم 
پیشرفت خواهیم کرد. فصل آینده )به خاطر بازسازی ورزشگاه 
نوکمپ( باید در ورزشگاه المپیک مونتجوییچ کاتالونیا بازی 
کنیم که فصل آسانی نخواهد بود اما با کمک هواداران فکر 
می کنم فصل هیجان انگیری را تجربه خواهیم کرد. سرمربی 
بارسلونا همچنین درباره خداحافظی باشکوه هواداران با 
سرخیو بوسکتس که در پایان فصل جاری به حضور 18 ساله اش 
در باشگاه بارسلونا پایان می دهد، خاطرنشان کرد: این یکی از 
نادرترین تشویق شدن هایی بود که تاکنون دیده بودم. بوسکتس 
شایسته تحسین شدن از سوی هواداران است. خیلی افتخار 

می کنم که سرمربی بارسلونا هستم. 

 
 

   آسیب دیدگی 
ایگور کاتاتائو در آخرین تمرینات تیم فوتبال 
سپاهان با آسیب دیدگی شدیدی مواجه شد. گفتنی 
است کاتاتائو به دلیل شکستگی پا برخلاف سایر 
بازیکنان خارجی سپاهان که فرناندز و نیلسون 

بودند، در اصفهان حضور دارد.

 قهرمانی  
 بارسلونا هفته گذشته اوساسونا را شکست داد تا 
قهرمانی خود در لالیگا را قطعی کنند. آنها با یک هفته 
تاخیر و بعد از جنجالی که در پایان آن دیدار شاهدش 
بودیم در ورزشگاه نوکمپ و کنار هواداران خودی جام 

قهرمانی را بالای سر برده و جشن گرفتند. 

             سوپرلیگ 
تیم بسکتبال طبیعت موفق شد در دو بازی تیم 
مهرام را شکست بدهد. پیش از اینکه دو بازی مرحله 
فینال برگزار شود، تیم های بسکتبال طبیعت و مهرام 
موفق شده بودند با شکست گل گهر سیرجان و 

آوارتای ساری به سوپرلیگ راه پیدا کنند. 

ت
شــ

س نو
عک

 عطایی: تعداد اردونشینان را  
کاهش می دهیم 

تسنیم: سرمربی تیم ملی والیبال ایران گفت: 
امیدوارم پیش از مسابقه تدارکاتی با فرانسه که 
در ژاپن خواهیم داشت یکی دو مسابقه تدارکاتی 
دیگر هم داشته باشیم. به گزارش سایت فدراسیون 
والیبال، تیم ملی والیبال مردان ایران که از روز 
چهارشنبه 28 اردیبهشت اردوی برون مرزی 
خود را در کمپ تیم های ملی والیبال ترکیه در 
استانبول برپا کرد  و دو دیدار تدارکاتی با تیم ملی 
ترکیه داشت، بامداد فردا )دوشنبه اول خرداد( به 
ایران بازمی گردد. بهروز عطایی، سرمربی تیم ملی 
والیبال ایران در خصوص چگونگی این اردوی برون 
مرزی اظهار کرد: با توجه به اینکه یک ماه در حال 
تمرین بودیم با هماهنگی فدراسیون توانستیم 
دو بازی تدارکاتی داشته باشیم. هدف از این دو 
دیدار رسیدن به اطلاعات دقیق تری از خودمان 
بود و اینکه آمادگی خود را بسنجیم. وی در پایان 
خاطرنشان کرد: در اردویی که پس از بازگشت به 
ایران خواهیم داشت، تعداد بازیکنان را کاهش 
می دهیم تا با ترکیب نزدیک به نهایی تمرینات را 
ادامه دهیم. ضمن اینکه بازیکنان تیم ملی که در 
شهداب حضور داشتند هم اضافه خواهند شد تا با 
این ترکیب خود را آماده مسابقات پیش رو کنیم. 

خارج ازمستطیل سبز

مسی و رونالدو روی هم به اندازه  
این ورزشکار زن ثروت ندارند 

ثروت و دارایی ورزشکار المپیکی دانمارک از 
ثروت مسی و رونالدو روی هم بیشتر است تا او 
جزو خاص ترین ورزشکاران دنیا باشد. به گزارش 
اسپورت بایبل، لیونل مسی و کریستیانو رونالدو 
در 15 سال گذشته ستاره های اصلی دنیای 
فوتبال بودند با این حال، یک ورزشکار المپیکی 
وجود دارد که از مجموع هر دو فوق ستاره بیش تر 
می ارزد. مسی و رونالدو دو تا از بهترین بازیکنان 
تاریخ فوتبال هستند و دستمزدهای زیاد و مبالغ 
چشمگیری در طول این سال ها به دست آورده اند. 
با این حال، دارایی خالص این دو هنوز کمتر از آنا 
کاسپرزاک، سوارکار المپیکی دانمارکی است. 
کاسپرزاک، ورزشکار دانمارکی در بازی های 
المپیک تابستانی 2012 و 201۶ بود. در المپیک 
لندن او در مسابقات تیمی چهارم شد و نتوانست 
به برنز المپیک برسد. این ورزشکار زن یکی از 

مرفه ترین ورزشکاران روی کره زمین است.

خبـــــر

 پرسپولیس از ابتدای فصل انسجام تیمی 
خوبی داشت 

 تیم فوتبال پرسپولیس در بیست و دومین دوره لیگ 
برتر فوتبال به قهرمانی رسید. این قهرمانی را به هواداران، 
پیشکسوتان، کادر فنی، بازیکنان و مدیریت باشگاه تبریک 
می گویم. پرسپولیس مقابل نساجی عملکرد خوبی از خودش 
ارائه کرد و از دقیقه اول بازی به دنبال زدن گل بود. هم 
پرسپولیس بسیار عالی کار کرد و هم اینکه نساجی آن تیم 
همیشگی نبود. پرسپولیس از ابتدای بازی برای رسیدن به گل 
برنامه داشت، طوفانی شروع کرد و زود هم به گل رسید. هر تیمی 
با 10 نفره شدن محتاط تر بازی می کند، اما نساجی بعد از اخراج 
زودهنگام بازیکنش ضدفوتبال بازی نکرد. هیچ تیمی دوست 
ندارد با تعداد گل زیاد شکست بخورد. قهرمانی در لیگ برتر 
حق پرسپولیس و گل محمدی بود و یک فصل سخت و طولانی 
را به اتمام رساندند. برخی  افراد جو بدی در هفته های اخیر علیه 
پرسپولیس ایجاد کردند و قبل از دیدار با نساجی هم حاشیه های 
زیادی درست کردند. به نظرم در این حواشی  بعضی ها مطرح 
می شوند و نباید زیاد به آنها توجه کرد. نه تنها اکثر تماشاگران 
در ورزشگاه شهید وطنی قائمشهر، پرسپولیسی بودند، در خود 
استان مازندران هم پرسپولیس طرفداران پرشور زیادی دارد. 
از طرف دیگر نصف بازیکنان و کادر فنی پرسپولیس مازندرانی 
هستند. پرسپولیس از ابتدای فصل انسجام تیمی خوبی داشت، 
اما رفته رفته این تیم را به حاشیه بردند و همین باعث شد تا 
امتیازات مهمی را در عین ناباوری در چند بازی از دست دهد، اما 
با مدیریت کادرفنی مجدداً تیم به روند خوبش برگشت و در 10 
بازی انتهای فصل، بسیار حساب شده به سمت قهرمانی حرکت 
کرد. جام حذفی، جام شگفتی هاست و نمی شود پیش بینی کرد 
که چه تیمی قهرمان خواهد شد. پرسپولیس دو فینال دیگر 
برای قهرمانی دارد و این فرصت را دارد که بعد از قهرمانی در 
لیگ برتر، جام حذفی را فتح کند. اگر استقلال و پرسپولیس به 
فینال جام حذفی برسند یک دربی دیگر را در پیش داریم. اگر 
استقلال قهرمان جام حذفی شود، یک دربی دیگر در سوپرجام 
خواهیم داشت. متاسفانه بی کفایتی و بی تدبیری آقایان در 
فدراسیون های گذشته باعث شد تا در کمال ناباوری شاهد حذف 
دو تیم بزرگ ایران از آسیا باشیم. اولیایی و مصطفوی پارسال 
استقلال و پرسپولیس را از لیگ قهرمانان آسیا حذف کردند. این 
دو نفر سال ها مسئولان فدراسیون و این دو باشگاه بودند و کاملا 
بر امور باشگاه داری واقف هستند، اما چرا آن سال ها که خودشان 
مسئولیت داشتند، خواسته های AFC را برآورده نکردند؟ الان که 
هیچ مسئولیتی در هیچ کجای فوتبال ایران ندارند، چرا استقلال 
و پرسپولیس را وارد حاشیه می کنند؟ چرا زمان مدیریت 
خودشان مشکلات را برطرف نکردند؟ و حالا توقع دارند وزیر 

ورزش و فدراسیون فوتبال کاری انجام دهند. 

 حسن روشن پیشکسوت باشگاه استقلال در 
خصوص عملکرد شاگردان ساپینتو و ناکامی در 

لیگ برتر صحبت کرد. 
 استقلال در لیگ برتر ناکام ماند! 

 لیگ برتر خوب تمام شد و در هر شرایط باید 
به قهرمان، نایب قهرمان و بازیکنان استقلال هم 
تبریک گفت. علت اصلی عدم قهرمانی استقلال 
کار های خارج از عرف ساپینتو بود. ساپینتو -۶ ۷ 
بازی به خاطر محرومیت روی سکو ها نشست و 
اگر این اتفاق نمی افتاد و بالای سر تیمش بود، 
به راحتی امتیازات از دست نمی رفت. استقلال با 
اختلاف 5 امتیازی قهرمانی را از دست داد و اگر 
در 2 بازی بیشتر تیمش را مستقیماً از کنار زمین 

هدایت می کرد، شاید قهرمان می شد. 
 پیشکسوتان استقلال در طول فصل 
بار ها مشکلات رفتاری ساپینتو را تذکر 

دادند!
در هفته دوم لیگ ساپینتو پس از دریافت گل 
مقابل ملوان به سمت تیم پزشکی مسابقه رفت 
و با حرکتی زشت به برانکارد کنار زمین لگد زد. 
همه پیشکسوتان نسبت به رفتار زننده این فرد 
به مدیران باشگاه تذکر دادند و بار ها این مسائل 
را بازگو کردیم. اگر باشگاه بالافاصله او را جریمه 
سنگین می کرد دیگر شاهد رفتار های ناشایست 
از او نبودیم. استقلال با ندانم کار های این مربی 
جام را از دست داد. ساپینتو در هر بازی اظهارات 
بدی در مورد فوتبال ایران داشت؛ ابتدا لیگ برتر 
را جنگل دانست و سپس بازیکنانش را حیوان 
خواند. او ادعا دارد که ۴8 بازی برای تیم ملی 
پرتغال انجام داده و در جام جهانی بوده است. هر 
چقدر این مطالب را تعریف کند، هر چه معروف 
باشد، باید سر به زیر باشد، نباید که جنجال درست 
کند و دنبال دعوا باشد، اما با این رفتار و حرکات 

خودش را خراب کرد. 
 در مورد تمدید قرارداد ساپینتو چه 

نظری دارید؟
 حالا همان کسانی که بدون هیچ همفکری و 
مشورتی با پیشکسوتان در مورد تمدید قرارداد با 
ساپینتو صحبت می کنند، کار اشتباه شان را تکرار 
می کنند. هیچ کجای دنیا برای ابقای سرمربی تیم، 
یک نفره تصمیم نمی گیرند. ما پیشکسوتان مسائل 
فنی و فوتبالی را به مدیران هشدار می دهیم. ابتدا 
باشگاه استقلال باید یک کمیته فنی انتخاب کند 
و بعد ساپینتو برنامه فصل آتی را به کمیته فنی 
بدهد. هر فردی که مدیرعامل باشگاه است، موارد 
و مسائل مالی سرمربی را بررسی و به او گوشزد 
کند که دیگر کار های سال قبل را تکرار نکند. در 
نهایت اگر کمیته فنی صلاح دانست، برای سال 
بعد با سرمربی قرارداد امضا شود، ولی با این حال 
مطمئن باشید این فرد در استقلال بماند، تیم با 

مشکلات بیشتری مواجه می شود. 

بهزاد داداش زاده
 کارشناس فوتبال 
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خوب تمام شد


